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Onderwerp
Toezegging wethouder Sikkema mbt verlichten fietsparkeerdruk 
Stationsplein flnancieringsmogelijkheden extra fietsenrekken te 
onderzoeken en handhaving te verhogen naar 4 uur nav ingetrokken 
motie CU raadsvergadering 10-3-2016

Soort: Toezeggingen

Nummer: 2016/135930

Programmanummer
5.1 Openbare ruimte en 
mobiliteit

Bestuursorgaan en Ontstaansdatum
Gemeenteraad d.d. 10-3-2016

Indiener/Fractie

Omschrijving Afdeling
Wethouder Sikkema zegt toe n.a.v. motie 14.2 BIS Fietsparkeerdruk van 
de ketel op het Stationsplein van de fractie ChristenUnie bullit 2 uit te

GOB

zullen voeren en voor wat betreft bullit 1 te onderzoeken wat de V erantwoor delij ke
financieringsmogelijkheden zijn en hierop terug te komen bij de
Kademota

Molenaar, F.M.

Email
Gevraagde uit motie:

Voor de Kademota de mogelijkheid van spoedige
fmolenaar@haarlem.nl

plaatsing van dubbellaags fietsenrekken langs de T elefoonnummer
Jansweg en fietsenrekken aan de zuidzijde van het
Stationsplein te onderzoeken om nog dit jaar de 
urgente tekorten aan stallingsplekken rond het station 
voor de korte termijn op te lossen inclusief de 
mogelijkheden voorfinanciering en hierbij te bezien of 
subsidie vanuit het Rijksprogramma Actieplan
Fietsparkeren mogelijk is;
De begunstigingstermijn voor het handhaven van 
fietsparkeren weer te verhogen naar 4 uur en eerst te 
evalueren wat de striktere handhaving en plaatsing 
van extra rekken oplevert;

023-5114512
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Stand van Zaken/afdoening 

Afdoening:

1. met ingang van 21 maart 2016 is de begunstigingstermijn op het Stationsplein verruimd van 2 naar 4 uur.

2. Op en rond het Stationsplein mag uitsluitend in aangewezen fietsvoorzieningen wordt geparkeerd. Eerder 
zijn er 600 rekken bijgeplaatst bij het CWI en zijn aan de zijde van de Jansweg fietsvakken aangelegd. 
Dubbellaags fietsenrekken op straat acht ik geen goede oplossing vanwege de belabberde uitstraling en 
slechte eerdere ervaringen (2010). Momenteel zie ik geen budget voor extra fietsvoorzieningen in de 
binnenstad, behalve het geld voor werkgroep fiets. Die gelden zijn echter bestemd voor de hotspots elders in 
het centrum op voorstel van de werkgroep. Mocht uw raad wel financiële mogelijkheden zien, dan kunt u dat 
bij kademota laten weten. Enkele fietsvakken aan de zuidzijde van het Stationsplein zijn overigens wel 
mogelijk. Als uw raad dit een goed voorstel vindt kunnen enkele extra fietsvakken (uitsluitend voor 
kortparkeren) worden aangelegd.

Hoofdafdelingsmanager Dries, A.J. van den 10-5-2016 Patist, M.
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